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Bestyrelsesmøde nr. 6-2019 
5. november 2019, Bøgelund kl. 19.00 
 
 

Dagsorden: 
 
Deltagere: PE, AEP, PDF, JLL og TB 
Fraværende: SH 
Referant: PDF 
 
1. Sidste referat 

Ingen kommentar til referat fra bestyrelsemøde 22.08.2019. 
 
2. Diverse info 

• Bøgelund (SH): Der sker ikke det store. 

• Dialogmøde Kolding Kommune vedr. Marielund (TB): Det er slut med at bruge Kolding Gymnasiums 
arealer til eksterne sportsarrangementer. Der har været afholdt arrangementer, hvor der ikke er 
ryddet ordentligt op, samt arrangementer, der har ødelagt arealerne. 
Vores udstyr der bruges i skoven skal være mærket med hvem det tilhører (TB kontakter PLUS 
klubben). 

• Trailcenter (TB): Det nye trailcenter forventes færdigt til maj. Tina åbner spørgsmålet omkring, at 
man kan have Trailcenteret i Hylkedal som klublokaler.  

• Veteran O (TB): Tina har været nede forbi veteranerne og fortælle om O-løb. Der afholdes endnu et 
møde, hvor det præciseres, at veteranerne er meget velkomne til at deltage i vores eksisterende 
arrangementer og der kan afvikles enkelte særarrangementer. 

• Andet (alle): - 
 

3. WOC2020 (SH) 

• Status  

• Involvering af medlemmer – status: Det handler pt om at få involveret alle dem som har meldt sig, 
og få så mange til at hjælpe som muligt. Vi lavere hverve kampagne igen til januar. 

• Materielopbevaring WOC: Chr. B Hansen har fået et ekstra rum i laden, som vi kan bruge til 
materiale opbevaring. 

 
4. Arrangementer (PE) 

• KOK løb 
o Evaluering af Kurvetræning og træningsløb, Frederikshåb plantage 7. september: Det var et 

terminslisteløb. Overordnet set et godt arrangement. Afslutningen på kurvetræning blev lidt 
hurtig, da træningsløbet skulle afvikles.  Godt besøgt, gode tilbagemeldinger. 

o Klubmesterskab nat, 6. november (i morgen): Jes sørger for start og Nicolai og Josephine sørger 
tidstagning. Mestrene hædres unde spisningen. 

o Vintertræning i sydkredsen (vintercup): Første løb er afholdt af KOK – få deltagere, primært 
grundet vejret. Næste KOK løb er 18/1 i Marielund. Der kunne godt bruges en banelægger til 
Marielund løbet. 

o Fidusløb: Det laver Nicolai og Christa, men hvor???  
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• KOK-event, Lars kontakter manden bag GORM-event: Per hjælper Lars med at få kontakt. 

• Terminslisten – status 2020: Natcup i marts måned. Langtid: Påskeløb 2024? DM mix sprint i 2022. 
DM stafet i 2023.  

• Find-vej status 
o Vejen/Grønnevang Skole Dialog: Bolden ligger hos dem. 
o Christiansfeld: Intet nyt.  
o Harte skole:  Er færdig og afsluttet – og betalt. Vi har lovet dem et træningsløb - Steen har 

bolden. 

• EFOL 2021: Per har sendt en forespørgsel ud til udvalgte husstande for at høre til stemningen for at 
afholde EFOL i 2021 i KOK regi. Overordnet er der positiv stemning og vi går videre med opgaven 
med Per og Susanne og kaptajner.  

• Skole OL 2020: Er et arrangement hvor tilmeldte 4-6. skoleklasser dyster mod hinanden. Det giver 
efter sigende en rimlig indtægt, Tina undersøger krav. 

  
5. Kort og skove (PE) 

• Skærbæk – Sprintkort: Det er sat på stand-by. Ikke umiddelbart aktuelt. 

• Mindre udvidelse af Frederikshåb: Til foråret. 

• Marielund opdateres til november, fælles korttegning 3/11: Rykkes til senere i nov. 

• Hylkedal: Er afleveret og banelægger til WOC er i gang. 

• Vejen: Kortet er udviddet - det er et WOC kort.  
 

6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning 
o Evaluering af banelæggermøde i august:  Ikke afholdt. Fravalgt i denne sæson. 
o Vinterprogram: Træning første onsdag i måneden med poster. Resten med alm. løb. 

• Mandagstræning: Styrketræning hvor forskellige har taget initiativ til at lave træning – fedt. 

• Børne- og ungdomstræning.  
o Sydkredsens børne- og ungearbejde: dette varetages fremover af Anders Dalgaard 
o Tilbud om samarbejde med DOF om klubbend børne- og ungearbejde:  Afventer DOF vender 

tilbage med mødedato. Efter mødet beslutter vi KOKs engagement. 

• Mini-O 
o Status: Pia har lavet en folder, der skal sendes ud. Det kører godt og stabilt. 

• Elitearbejde 
o Eliteforum 10. oktober i Kolding: Det handlede om senioreliten og TC. TC træningen 

udvides og gøres mere professionel.  

• MTBO: Ikke på plan hos KOK 
 

7. Klubliv (TB) 

• Evaluering af DM hold 6. oktober Als Nørreskov: 67 deltagere, godt med fælles bus betalt af KOK  – 
Rigtig god klubevent. 

• Sæsonafslutningsfest fredag d. 8. november: Ungegruppen synes det var lidt træls, at vi var opdelt. 
Festudvalget synes det var rart, at det var på Bøgelund. Hyggeligt arrangement.  

• Juleafslutning d. 18. december 2019: afholdes efter fællesspisningen. 

• Påskeløb, klubtur 2020 Rømø: Aase undersøger om vi kan bestille overnatning til 10 mere. 

• Klubtøj 
o Udsalg af gamle modeller – gamle modeller sælges ud med 25% rabat (ca. 10 trøjer). 
o Nye priser: Prislisten er tilrettet så tilskud fra KOK ensrettes. 
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o Nye ungdomstrøjer og let løbetrøje med trolden: modellerne fremgår af hjemmesiden. Tøj 
salg og bestilling til næste onsdagstræning. 

• Evaluering af Hylkedal i bevægelse 8. september: Godt vi afholdt mini-O derude – få besøgende.  

• Medlemmer under 18 år: Vi skal mærke opmærksomme på, at vi skal have accept for udgifter til 
unge under 18 fra forældrene. 

• Indlæg til medier: Tina forventer, at Indlæg m.m. godkendes af hende/bestyrelsen. Det gælder også 
facebook opslag med helt nye informationer. 

• Generalforsamling 2020: Afholdes 19/1 Per og Aase er på genvalg. Aase lufter at hun snart ønsker 
at komme af bestyrelsen. 
 

8. Økonomi (AEP) 

• Regnskab 
o Opfølgning på budget 2019: Udestående på løbskontoen, der skal rykkes igen. 
o Regnskab efter DM i Grindsted: Vi har modtaget 4.200 kr, hvilket er tilfredsstillende, da vi ikke 

havde forventet noget. 

• Spisning om onsdagen – økonomi: Det hænger sammen når alle betaler, Aase ønsker ikke prisen 
hævet. 

• Fonde  
Status Elitepuljen: Gustav har fået penge, der er ikke modtaget bilag fra Niels.  

• Investeringer 
o 2 firkantede klubtelte (SH)  

• Aftaler 
o Rabat aftale med Trimtex og Friluftsland: Info til medlemmerne via mail + facebook (Peter og 

Tina) 

• Tilskud fra KK til lokaleleje ved U1, U2 og juniorarrangementer: Man kan få tilskud, men regningen 
skal klub-opdeles. Sydkredsen arbejder på dette. 

• Tilskud til KUM: Det koster 400 at deltage. Sidste år kostede det 350 og tilskuddet var 250. Vi 
fastsætter tilskud på 250 kr. Hjemmesiden opdateres (Tina) 
 

9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Status: Intet nyt 
 
10. Udvikling af klubben 

• Kontaktpersoner/ansvarlige indenfor nøgleområder – skal afklares inden det lægges på 
hjemmesiden: Nøglepersoner lægges på hjemmesiden (Tina).  

• Koordineringsteams: Kort/arrangement, Træning,  Kommunikation og  Klubliv – Information er 
sendt ud på mail og der er opstart i alle teams. 

• Ledertræning: Trænerkursus kommer igen i januar – vi opfordrer Christa til at deltage. 

• Træning af medlemmer: Ideer skal vendes på næste bestyrelsesmøde. Vi afventer VU1… 
 

11. Eventuelt  
- 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• 14. januar 

• 10. marts 


